



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 24-11-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 24-11-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Alies Vercouteren (AV), Lieve de Boer (LdB), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Lucas de Natris (LdN), Nader Khalaf Karam (NKK), Mila Lacković (ML)

Online aanwezig: Anna Drenth (AD)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Anna is online aanwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Bas:

- Met toestemming van de FSR, open ik een DB dossier voor de facultaire verkiezingen. Dit is een WVTTK; indien nodig is dit een vergaderstuk in een toekomstige PV.

Nader geeft aan ook graag in het verkiezingsdossier te kunnen komen. Dit wordt besproken tijdens de WVTTK.

Lucas:

- Ik houd vanaf nu de tijd bij. Hij geeft aan als er nog 1 minuut is en als de tijd op is zal er worden besproken of het onderwerp verder wordt besproken of niet.



3. Post in/uit

Er was geen post in/uit.

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 17-11-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Bas	1. Uitrekenen hoeveel broodjes nodig zijn 2. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken 3. Neemt contact op met Neeltje Schrofer 4. Gaat met IFMSA praten met Nader en een datum met hen prikken 5. Laat de RvA weten dat de verandering is geaccordeerd 6. Schrijft adviesbrief AI-beleid	1. lopend 2. lopend 3. gedaan 4. lopend 5. gedaan 6. gedaan
Channah	1. Vragen of evenement in gesprek met masterstudenten maken op faculteits insta kan 2. Gaat praten met Flore over de bachelor afspraak	1. ongedaan 2. gedaan
Ivar	1. Uitzoeken hoeveel klikborden er nodig zijn 2. VU mailen over meeting	1. gedaan 2. gedaan
Alies		
Lieve		
Flore	1. Praten over bachelor afspraak met Channah	1. gedaan
Anna		
Lucas	1. Vragen of master feedbackformulier kunnen krijgen voor evenement in gesprek met masterstudenten 2. Chantal mailen	1. gedaan 2. gedaan
Nader	1. Kijken wanneer hij kan helpen met promo voor de enquête 2. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken 3. Gaat met IFMSA praten met Bas en een datum met hen prikken	1. gedaan 2. gedaan 3. lopend
Mila		
Wendy		
DB		
PR		

Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 17-11-2025 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Op 19-11-2025 hadden Bas, Channah en Ivar het DB overleg. Het DB heeft de volgende punten behandeld tijdens haar overleg:

- Demonstratie tegen de bezuinigingen op hoger onderwijs op 9 december (dit wordt een rondvraag ipv een vergaderstuk)
- NVMO congress
- Opening van het dossier 'verkiezingen' ivm behoud van informatie een duidelijke lijn van ondernomen acties
- Het overleg met Yvo Roos
- Kamer Brainstorm die wordt gedaan met inspiratie vanuit het visitatie symposium.
- Agenda VU

5.2. Agenda overleg Yvo Roos en Suzanne Geerlings (15 min)

Na bijna drie maanden gewerkt te hebben heeft de FSR op dit moment opnieuw een overleg met Yvo Roos. Het is hierbij de mogelijkheid om dus nieuwe punten en eerdere punten te bespreken. Het is nog onzeker welke punten worden ingebracht door de decaan zelf, maar Bas brengt graag de volgende punten op:

- Verloop Ethische Commissie
Dit onderwerp werd vorig overleg opgebracht binnen de context van de verdere banden tussen de UvA en Israëlische instellingen. Dit zou hopelijk werkend zijn richting het einde van het jaar. Het zou goed zijn om te bespreken hoe dit verder loopt indien dit van interesse is voor de FSR sinds er mogelijk een verdere discrepantie ontstaat tussen FdG en de rest van de UvA.
- Ondertekening Brief Rector
Op 15 oktober ondertekende het CvB en bijna alle decanen van de UvA een statement. Dit ging over de banden tussen de UvA en verdere Israëlische partners. De decaan van geneeskunde ondertekende deze echter niet. Het is hierbij de vraag of dit vanwege inhoudelijke redenen voordeel en welke redenen hier dan achter zouden zitten.

Alies geeft aan dat het statement over het staken van de samenwerking met Israëlische partners niet door de rector is ondertekend, aangezien er op de Faculteit der Geneeskunde andere regels hiervoor gelden. Ze geeft aan dat er nu wordt gewerkt aan het gezamenlijk maken van de ondertekening voor verscheidene instituties.

Ivar zegt dat hier ook over doorgevraagd kan worden.

Nader merkt op dat de decaan het statement niet heeft ondertekend met als reden harmonisatie tussen het beleid van het AMC en VUmc. Nader wijst erop dat ACTA, eveneens

een samenwerking tussen UvA en VU, hun decaan wél het statement heeft ondertekend. Bas geeft aan dat dit ook opgebracht kan worden bij de decaan.

Nader geeft aan ook bij dit overleg aanwezig te zullen zijn.

Bas vraagt of er ook verder uitgevraagd moet worden over hoe de harmonisatie werkt. Dit vind de raad goed.

Bas vraagt of het kiesreglement nog opgebracht zou moeten worden bij het overleg, aangezien er door de vorige raad een wijziging is voorgesteld. In het huidige kiesreglement wordt een open zetel doorgeschoven naar de eerstvolgende kandidaat die in dit district de meeste stemmen heeft behaald. Dat zou dus betekenen dat de zetel buiten de partij om gevuld zou worden. De voorgestelde wijziging zou inhouden dat een open zetel doorgeschoven zou worden naar de eerstvolgende ingestemde persoon binnen een partij, ook indien er geen kandidaat is binnen de partij voor het gegeven district. Er zou dan een raadslid minder zijn voor het district van de open zetel en een raadslid 'extra' voor een ander district.

Nader zegt dat er geen sprake is van districten, maar subdistricten en dat drie faculteiten dit maar hebben. Hij is zelf voorstander van het afschaffen van de subdistricten, omdat de vertegenwoordiging hierdoor veel eerlijker is en er een gelijke stemkracht is onder de studenten. Hij zegt dat 200 MI studenten nu maar voor 1 zetel kunnen stemmen en dat er bij de bachelor en master van geneeskunde 1200 studenten zijn, alleen zijn er voor de bachelor 6 zetels beschikbaar en voor de master 3. Hierdoor hebben de bachelorstudenten een verdubbelde stemkracht ten opzichte van de masterstudenten.

Bas geeft aan dat hier volgende week over gesproken kan worden. Hij denkt wel dat er dan weg representatie van studenten, vooral van MI studenten, dan kan ontstaan.

Nader stelt voor dat het de verantwoordelijkheid van partijen kan worden om dit tegen te gaan. Dit door bijvoorbeeld ook een MI student hoog op de verkiezingslijst te houden of door een eigen MI partij te maken.

Bas vraagt of het kiesreglement wel besproken moet worden in het overleg, als dit volgende week pas wordt besproken binnen de raad. Lucas stelt voor om te vragen wat de staat is betreft de wijziging. Dit zal gebeuren.

Ivar denkt ook dat het goed is om het kiesreglement te bespreken, aangezien hij ook wel benieuwd is wat de mening van Yvo hierover is.

Lieve vraagt of het idee van Nader ook besproken moet worden. Dit wordt opgebracht als dat er een eventuele wijziging zal plaatsvinden, in plaats van de optie zelf te bespreken

Voor nu zullen open vragen over het verloop van de Ethische Commissie en de update over het kiesreglement worden besproken.

"De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - in met de voorgestelde agenda."

Bas verwerkt de agenda waarna Channah deze samen met de notulen deelt met de betrokken partijen.

5.3. VU agenda (5 min)

Binnenkort gaat de FSR-VU Gnk samen met FSR-FDG samen zitten. Hiervoor moet een agenda opgesteld worden.

Op het moment staat er nog geen datum en zijn er nog geen agenda punten. Ivar is bezig met het vaststellen van een datum, omdat dit tot nu toe stroef verloopt probeert hij dit overleg binnen 3 weken in te plannen.

Mila stelt voor om te vragen hoe de feedbackformulieren er op de VU uitzien, aangezien het bij hen wel mogelijk is om binnen hetzelfde formulier verschillende typen beroepsactiviteiten aan te vinken.

Ivar geeft aan het overleg eerst 2 december te willen laten plaatsvinden, maar de FSR-VU Gnk gaf aan toen niet te kunnen. Hij is nu dus nog steeds een datum aan het regelen en hoopt een moment in te plannen voor half december. Hij geeft dus aan dat als er nog andere punten bedacht worden, dit nog bij hem aangegeven kan worden.

Nader stelt voor om te vragen welke commissies zij hebben, zodat er kan worden gekeken naar intercommissaire communicatie.

Ivar pakt deze punten verder op.

5.4. SR-kamer brainstorm (45 min)

Uit de begroting blijft er 334,86 euro over voor eventuele SR-kamer restauratie dit jaar. Aangezien dit uit de overloop komt, zou dit voor 1 januari uitgegeven moeten worden.

Alle raadsleden hebben hun ideeën hierover op een poster geschreven, hierna hebben ze in groepjes nader verschillende subonderwerpen besproken.

Mila, Ivar en Flore hebben nagedacht over de esthetiek van de SR-kamer. Zij denken dat het belangrijk is om vooral minder spullen hierin te hebben staan en er dus aardig wat uit te halen. Hierna kunnen er leuke lampen worden ingebracht, aangezien de slinger die er nu hangt net te weinig licht geeft en de TL lichten te 'hard' zijn. Ze hebben ook nog gedacht over planten, maar denken dat het moeilijk is die te onderhouden, daarom zou 1 hiervan genoeg zijn en zou de rest aangevuld kunnen worden met kleinere/nep planten. Ook kan de tafel in het midden volgens hen veel kleiner en zijn er te veel stoelen/zitplekken. Als laatste is gedacht aan een kleed, dat wordt een minder goed idee gevonden, aangezien deze snel vies wordt en sommige raadsleden ook last hebben van huisstofmijtallergie.

Lieve stelt nog voor om de tafels te herindelen.

Channah zegt dat er eventueel een waterrooster voor de levende planten gemaakt zou kunnen worden.

Lucas, Channah en Lieve hebben gedacht over de faciliteiten van de SR-kamer. Hieruit kwamen spelletjes, opladers, een airfryer en sodastream. Ook is er gedacht aan kluisjes, maar hiervoor kan eerst worden gekeken naar of deze overgenomen zouden kunnen worden van de faculteit. Dit is ook het geval voor het vervangen van de toetsenborden en schermen.

Bas, Nader, Anna en Alies hebben nagedacht over wat er voor de studenten gerealiseerd zou kunnen worden. Als eerst hadden ze het idee om een lichtbak of neon lamp voor de kamer verkrijgen. Ook is gedacht aan het kopen van een SR-vlag die de banners kan vervangen. Daarnaast is besproken om meer boeken voor de studenten beschikbaar te stellen, maar dit zou eventueel gedaan kunnen worden door docenten/schrijvers binnen de faculteit te vragen om hun boeken aan de SR te doneren.

Bas en Lucas verwerken deze input van de FSR.

6. Centrale Studentenvraad

6.1. Stand van zaken

- Op 17-11-2025 had Alies een UDSB meeting. Hier was een update over het beleid voor studentenwelzijn en het verzoek om input voor visieontwikkeling aan de UvA aan bod gekomen. De volgende punten zijn aan bod gekomen:
 - Studentenstandpunt over hoe inclusief het ondersteuningssysteem voor mentaal welzijn aan de UvA is.
 - Presentatie over onderzoek naar mentale gezondheid in de academische wereld en de link met DEI.
 - Input gevraagd voor 'Toegankelijkheid en belemmeringen voor de UvA-campus'.
- Op 18-11-2025 had Alies een meeting met de beleidsmaker en projectmanager over het beleidskader voor studenten met een functiebeperking.
- Op 19-11-2025 had Alies een meeting over morele ambitie; coalities met impact en impactstrategieën.
- Op 19-11-2025 was de OV prep voor de CSR. Hierin zijn de volgende onderwerpen besproken:
 - UvA Strategie
 - Instemmingsverzoek Huisregels
 - Instemmingsverzoek Studeren met een functiebeperking
 - Beleidskader samenwerking met derden
 - Onderwijsvisie
- Op 20-11-2025 was de PV van de CSR. Hierin zijn de volgende onderwerpen aan bod gekomen:
 - Student assessor update
 - UCO updates
 - Educational vision
 - BSA
 - Cobo brasbrieven

Nader vraagt waar hij meer over de punten kan lezen die in de CSR worden besproken. Alies zegt dat zij aantekeningen heeft en die naar hem door kan sturen.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoBa.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

- Op 18-11-2025 hebben Lucas en Lieve een meeting gehad met Patricia Griffioen over het capaciteitenprobleem. Dit was in een informele setting, voornamelijk om kennis te nemen over alle facetten van de uitdaging. Patricia heeft uitleg gegeven over de huidige stand van zaken en daarbij alles benoemd wat al loopt. Er is gebrainstormd over hoe de SR een bijdrage kan leveren en de CoMa zal zo snel mogelijk met een plan komen.
- Op 18-11-2025 waren Bas, Lucas en Lieve bij het symposium OT over de visitatie die recent heeft plaatsgevonden. Hier kwamen het capaciteitenprobleem, studentaanwezigheid en het programmatisch toetsen aan bod.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Er was niks voor de WVTTK.

13.2. Rondvraag

Bas:

- Zijn er voor de SR-enquête meer QR-codes nodig?
-> Yvonne Garst zou deze nog leveren, er zou een unieke QR-code zijn voor iedere opleiding. Ivar geeft ook aan dat de enquêtes van CoBa en CoMI al zijn nagekeken en dat het fijn zou zijn als de andere enquêtes ook nog door de rest van raad doorgekeken zouden kunnen worden.

Nader:

- Kan de FSR de lezing van de student diversity officers op Insta promoten voor meer opkomst? Dit was de vorige keer heel leuk met specialisten en een gratis lunch.
-> Dit kan. Anna zegt dat het ook op plasmaschermen van mozaïek geplaatst kan worden. Channah stuurt hiervoor de poster nog door.
- Het is morgen de "International Day for the Elimination of Violence Against Women", moeten wij hier nog iets mee doen?

-> Lieve stelt voor om iets te reposten op Instagram.

- Ik ben volgende week iets later door een tentamen.
-> Hier wordt rekening mee gehouden voor de agendapunten.
- Over het initiatief 'In gesprek met masterstudenten' is met IFMSA gesproken voor het regelen van tafels. Die hebben aangegeven dat he Teddy Bear Hospital deze in beschikking heeft, maar deze zijn van het Voetenplein. Is het niet handiger om het evenement daar te organiseren?
-> Lucas denkt dat het evenement beter op het J-plein gehouden kan worden, aangezien dit het faculteits gedeelte van het AMC is. Lieve is het hiermee eens en merkt op dat het J-plein beter verlicht kan worden.

Lucas:

- Wie is er bezig met het format voor de SR-enquête op Canvas?
-> Lieve.

Channah:

- Wie zou in de jury willen om de Juryprijs uit te reiken (categorie van de onderwijsprijs) met de MFAS commissaris onderwijs (Anna) en de vice-decaan?
-> Nader gaat dit doen.
- Ik had op de Insta geplaatst over het nieuwe horecaconcept. Had hier iemand nog ideeën daarover?
-> Ivar zegt dat het best een groot punt is en dat het veel impact op de studenten welzijn heeft. Hij vindt dus dat de raad hier bovenop moet zitten. Nader geeft aan hier persoonlijk aan gewerkt te hebben met bestuursleden en oprichters van de Nieuw Mensa en de staff advisor van Facility Services van het AMC, met als doel om Nieuw Mensa in de kantine van het AMC te brengen als een gezonde, vegan en goedkope non-profitorganisatie. Hij loopt nu tegen de aanbestedingswet aan. Het AMC wil voorlopig niet in detail treden over de kantine, uit angst dat het volgens de aanbestedingswet een oneerlijk informatievoordeel kan opleveren en dat het AMC daardoor door potentiële cateraars kan worden aangeklaagd. Toch merkt Nader op dat de nieuwe Mensa als studenteninitiatief zonder winst oogmerk niet echt als concurrent kan worden beschouwd. Bas zegt dat dit initiatief ook opgepakt zou kunnen worden door de FSR, aangezien dit niet als een competitie gezien zou worden. Nader geeft aan dat Nieuw Mensa een non-profitorganisatie is en dus ook geen competitor is. Hij zegt dat er eind januari een lijst met vereisten vanuit het AMC gepubliceerd zal worden en hoopt dat Nieuw Mensa hierin zal staan. Ivar stelt voor om dit op te brengen bij het overleg met Yvo Roos volgende week. Lucas lijkt dit een goed idee. Nader vraagt of aan de decaan ook gevraagd kan worden of Nieuw Mensa langs zou kunnen komen, om te kijken wat de faciliteiten in de kantine zijn en welke overgenomen zouden kunnen worden. Dit wordt in een later stadium met Yvo Roos besproken. Het opbrengen van het horecaconcept wordt nog in de agenda van het 2-maandelijks overleg met Yvo Roos en Suzanne Geerlings opgenomen.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - in met het toevoegen van de voorgestelde wijziging in de agenda van het 2-maandelijks overleg met Yvo Roos en Suzanne Geerlings.”

Channah mailt de persoon die met deze vraag kwam terug dat FSR hier graag in mee wil doen.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Bas	1. Uitwerken van de agenda 2-maandelijks overleg met Yvo Roos en Suzanne Geerlings 2. Uitwerken van de ideeën voor de SR-kamer	
Channah	1. Doorsturen van de agenda 2-maandelijks overleg met Yvo Roos en Suzanne Geerlings 2. De poster over de lezing van de student diversity officers naar Anna sturen	
Ivar	1. Uitwerken van de agenda van het overleg met FSR-VU Gnk	
Alies		
Lieve		
Flore		
Anna		
Lucas	1. Uitwerken van de ideeën voor de SR-kamer	
Nader		
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (20:31)

Bas sluit de vergadering om 20:31.